

- 55	
,	
~¢ V	
\	
.	
- · · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	
` <u>#</u>	
er	
4	
, s <u></u>	
ky.	
t	
Cambridge Centre for the Integration	
it.	
_	
_	
_	
<u>'</u>	

◆ 優秀學習者將被邀請提交科研論文列入劍橋大學 CCISTC 會議論文集,供進一步審閱以及促成發表。

The best projects will be invited to submit a research paper and included in the Conference Proceeding subject for further review.

研究營時間 Timing

2023 暑期劍橋實地研究營分兩期,申請者可任選其一參加,或連續選擇兩個時間段的學習。 Two sessions are available for the programme. Participant could choose either one or both sessions.

<1> 2023年7月16日-7月29日 16th July - 29 July 2023

<2> **2023年7月29日-8月11日** 29th July – 11th August 2023

課時安排 Arrangement

- Professor + Supervisor 總授課時間: 30+小時 hours
- Professor Research Lectures / Sessions 時長: 12 小時 hours

• CCISTC TedTalks: 3 小時 hours

- 學術會議報告 Academic Meeting: 2 小時 hours
- ▲ 領集企業/機構註問 Cita Visits : 2 小時 hours

2.	科研道向譜座	Research-based Lectures
~ .		Desegrificased rectares

劍橋大學 CCISTC 暑期劍橋實地研究營的核心是幫助學生取得卓越的學術成就,提供眾多可 撰的科目和講座,為其未來可能涉及的科研工作/職業做足充分準備。

Academic excellence is at the heart of the CCISTC Summer Research Programme. The programme provides the students with a wide range of subjects and lectures to choose from to prepare for their future research studies/

~	_	_	•	
2	(-rolle	SIIMAN	/10	ION
3.	uluub	Super	vis	IUII

_		- Alle crash mem / 14.11		4 CH 4 17 17 CH 24 47 4 14 4 77 4
Croun	SHINAMHOLAN	三副矮大路划台多级0	1(时性分别图下下	,桑邸老涌温岛道所针斋研究

_			
Į			
<u> </u>) <u> </u>	
		<u> </u>	
•		}	
=			
	- -		
-	-		
		<u>r</u>	
3_		[
	-		
		•	
1 -			
_			J.,
_			
_ 7			
_			·

進度,從導師處得到定期的反饋,包括在課程結束時的最終演講準備的反饋,來更深入地探 索選定的研究主題和方向。

Small group supervision is an unique feature of the Cambridge education system. They can provide you with the opportunity to explore your subjects more deeply by discussing your work process with and receiving regular feedback from your supervisors, including feedback on the preparation for your final presentation at the end of the programme.

4. 機構/企業 Organisation Visit

CCISTC 精心組織了獨一無二的與研究學科相關/跨學科的不同企業訪問學習日程,激發參與 者在學術/職業上的興趣。這些機構包括英國最高法院、皇家司法院、劍橋科學園、BP 研究

項目收穫 Awards

- 1. 劍橋大學 CCISTC 簽發的官方項目結業證書 An Official Certificate of Completion issued by CCISTC University of Cambridge
- 劍橋大學 CCISTC 簽發的官方項目成績單/成績報告單 2. An Official Programme Transcript / Report Issued by CCISTC University of Cambridge
- 劍橋大學 CCISTC 簽發的推薦信* 3. A Recommendation Letter from CCISTC University of Cambridge*
- 4. 科研導師的推薦信將授予在 CCISTC 暑期學術會議上獲得同專業最佳小組的成員/排名前 20%的學生*

The best group of students in the same subject at the CCISTC Summer Academic Conference/ Top 20% of individual students will be awarded a Recommendation Letter from the Research Leader*

> *表示該學生的表現需要達到規定的標準·才能獲得相應的收穫。 *subject to students' performance meeting the required standards

申請條件 Requirements

- 1. 申請人需年滿 16 周歲 · 身心健康; Applicants are required to be at or above age of 16;
- 2. 申請人必須俱備英語基礎(至少在 B1 級別或以上); Minimal of B₁ level of English or equivalent is required:
- 3. 申請人需要俱有深入瞭解自己感興趣學科的動力去發展相關的科研探索,有自主學習能力和

	溝通能力;					
	A 7*	, 1	1_5 , .	 1/12 . 194	1 k	. 1,111
						
	_					
-2-						•
٠						
•						
.1 /						

研究營費用 Fees

國際生(非劍橋大學在校學生)費用:每期(2週)為5,800英鎊/人

International Participant (Non-Cambridge students): £ 5.800 per student per session

費用包含:13晚劍橋大學住宿; 早餐和晚餐(含結業典禮的劍橋大學傳統晚宴); 學術課程、機構探訪、多媒體教學場地; 文化和社交活動 (含倫敦和牛津的遊覽活動);交通(機場接送班車、倫敦和牛津一日游大巴車接送);一張英國 SIM 卡 (已預付流量、電話和簡訊的通訊費用);保險;項目收穫(證書、成績單、推薦信等)

費用不含:境內銀行國際電匯費用、國際往返機票、護照和簽證費用(如需要)。 Fee inclusion is detailed on programme brochure.

獎學金 Scholarship

為鼓勵澳門學生在後疫情時代再積極參與更高水平的國際學習與科研活動·促進青年和學者交流以擴



